
Protokół Nr 7/2021 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

z dnia 22 kwietnia 2021 r. 

przy współudziale Komisji Oświaty i spraw społecznych, Komisji Budżetu  

i gospodarki komunalnej, Komisji Turystyki, kultury i ochrony środowiska oraz Komisji 

Skarg, wniosków i petycji  

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Anna Hałupka – Przewodniczący 

2. Marcin Murawa – członek  

3. Łukasz Dudzic – członek  

4. Marek Piechowiak – członek 

5. Janina Łukaszewicz – członek 

6. Iwona Szajek – członek  

8. Andrzej Grudziński – członek - nieobecny 

9. Kamil Koronka – członek 

10. Lucjan Tracz – członek 

11. Jakub Leśko – członek  

12. Krzysztof Wiktorski – członek - nieobecny 

13. Łukasz Sergiel – członek  

14. Łukasz Kowalewski – członek - nieobecny 

15. Marcin Jagodziński – członek 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Wojciech Wąchała – Wójt Gminy 

2. Bartłomiej Orzeł - Pełnomocnik Premiera ds. programu Czyste Powietrze 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Sprawy bieżące (program „Czyste powietrze”). 

3. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1. 

Otwarcia zdalnego posiedzenia dokonano o godz. 9.00.  

 

Ad 2. 

W tym punkcie posiedzenia Bartłomiej Orzeł odpowiadał na pytania związane  

z przystąpieniem gminy Bobrowice do programu „Czyste powietrze”. Omawiano  następujące 

kwestie: 

 wsparcie z Krajowego Planu Odnowy, 

 zmiana modelu finansowania dotycząca zwrotu kosztów przez gminę, 

 dofinansowanie w kwocie 30.000 zł na działania promocyjne i edukacyjne, 

 za każdy wniosek gmina otrzymuje 150,00 zł, 

 wsparcie z programu na termomodernizację budynków, wymianę okien, drzwi oraz 

wymianę kotła, 

 zmiana progów dochodowych - prefinansowanie dla tych którzy nie mają zdolności 

finansowej, 

 wzór porozumienia dostępny w Internecie, 

 możliwość zatrudnienia nowego pracownika do obsługi punktu informacyjnego lub 

przyznanie dodatku dla pracownika urzędu, 



 wparcie programu przez samorządy, możliwość łączenia środków, 

 brak konieczności utworzenia punktu informacyjnego, 

 wątpliwości związane z przystąpieniem do programu, 

 utrudniony kontakt z infolinią, 

 negatywne nastawienie mieszkańców do palenia peletem ze względu na zbyt wysokie 

koszty, 

 określenie przedmiotu i wysokości dofinansowania, ustalenie progu dochodowego 

oraz warunków jakie musi spełnić wnioskodawca, 

 rozpatrzenie możliwości procentowego dofinansowania do każdego działania. 

 

Następnie omówiono sprawy bieżące: 

 na jakim etapie jest dotacja na budowę boiska w Dychowie, 

 remont drogi w Chromowie, 

 kolejność budowy oświetlenia ulicznego, 

 audyt dotyczący ASUW, 

 wywóz wielkogabarytów oraz propozycja zmiany godzin otwarcia PSZOK-u,  

 konieczność osoby kontrolującej na PSZOK-u oraz zwiększenie zatrudnienia  

w godzinach popołudniowych, 

 chaos w zakładce z wynikami badań wody w Biuletynie Informacji Publicznej, 

 ogłoszenie konkursu na dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu  

w Bobrowicach, 

 brak druków dla mieszkańców na opłaty za śmieci, 

 obliczenie opłacalności wyjścia z MZGOK, 

 problem wysychania jeziora Piaszno w Bronkowie. 

 

Ad 3.   

Posiedzenie zakończono o godz. 11:20. 

  

Protokołowała:                                                             Przewodniczący Komisji 

 

Ewelina Roszak                                                       Anna Hałupka 

  2021-04-22 


